
Geachte heer Stoops, heer van Rossum, 

 

Wij hebben vanochtend bericht ontvangen over de nieuwe datum 

voor de raadsvergadering omtrend de ontwikkelingen van het project Neuhof 100. 

Zoals al voor de vakantie aangegeven, kunnen wij niet aanwezig zijn vanwege onze 

bruiloft. Wij vinden het dan ook zeer oneerlijk dat hier geen rekening meegehouden wordt. 

Er zijn uiteindelijk slechts maar een paar mensen die betrokken zijn bij dit plan en als we 

naar de vernieuwde tekening kijken gaat het eigenlijk alleen om ons, aangezien het plan 

slechts  

1,8m verplaatst wordt ten op zichte van onze tuin. Voor de rest van de omwonende veranderd 

er 

helemaal niks door deze aanpassing.  

 

Wij willen nog steeds heel graag weten waarom er geen stedenbouwkundige onder bouwing 

voor dit plan komt uitgevoerd door een onafhankelijk buro. Tevens missen wij de 

onderbouwing vanuit de gemeente waarom dit niet gedaan wordt. Wat zijn de redenen om dit 

niet te doen. Bij andere projecten in Nederland wordt dit namelijk wel gewoon gedaan. 

 

Wij zouden het op prijs stellen, aangezien wij hier al ruim een jaar mee bezig zijn en er zeer 

veel tijd en energie in hebben gestoken, dat de raadsvergadering verplaatst wordt tot na 5 

oktober, wanneer wij weer terug zijn van onze huwelijksreis. Tevens zouden wij graag voor 

die tijd een stedenbouwkundige onderbouwing zien uitgevoerd door een onafhankelijk buro. 

 

Met vriendelijke groet 

Jorri van der Geld 

 


